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Kaan TERZİOĞLU-Türkcell CEO’su 

Öncelikle çok teşekkür ediyorum. Özür diliyorum gecikmeden dolayı, yaklaşık 2,5 saatlik 

beklemediğim bir süre geçti havaalanında.  

Eminim burada söylenecek her şey söylendi ama şunu söylüyorum bütün sektörün burada 

olması Paul, Hasan, Colman eminim Cenk Bey de benim kadar vaktinde burada olmayı 

istiyordu kendisiyle konuşmalarından hep bunu duydum. Burada aslında konuştuğumuz şey 

2023’ün Türkiye’si. Endüstri 4.0’da lider bir ülke ve o ülkenin altyapısı. Ben şuna gönlüden 

inanıyorum ki tüm operatörler burada artık altyapının erişimine kısıtlama yerine kısıtlama ile 

rekabet yerine hizmet yarışıyla bir an önce Türkiye’nin ihtiyacı olan altyapıyı 22 milyon 

haneye ve işletmeye götürecek şekilde bir yatırım yapmak zorunda. Bu yatırım hepimizi aşan 

bir yatırım. İş birliği yapmamız gereken bir yatırım ve sabitiyle mobiliyle hep beraber tüm 

altyapıyı nasıl ortak kullanırız ve nasıl hizmetleştiririz bunun peşinde olmamız lazım.  

Çok teşekkür ediyorum Yusuf Bey size de bu platformu sağladığınız için. Çok uzatmayacağım 

biliyorum gündemde olmayan bir konuşma, tekrar hepinizi saygıyla selamlıyorum. 


